
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Правопис складних слів

Читаючи цей текст і плануючи власний стартап, ти можеш 
замислитися, як варто писати складні слова із частиною 
"бізнес": разом, окремо чи з дефісом?

Запам'ятай! За правилом правопису складних 
слів, частину "бізнес" із наступною назвою 
треба писати з дефісом. Чому? Бо така частина 
за змістом вказує на різновид того поняття, яке 
позначається другим словом:  

план ЯКИЙ? бізнес — бізнес-план; 
ідея ЯКА? бізнес — бізнес-ідея.

!



Тепер ти знаєш більше про правопис складних  

слів і точно не припускатимешся помилок!

Спробуй утворити власні приклади складних 
слів із частинкою "бізнес".

Які синоніми в українській мові можна 
дібрати до іншомовного слова "бізнес"? 

Запиши їх.


